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Ηράκλειο, 23/01/2025 

 

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ 

του ΔΣ Γονέων και Κηδεμόνων 
του 9ου Νηπιαγωγείου Δήμου Ν. Ηρακλείου 

 
Έχοντας εξαντλήσει κάθε άλλη οδό, εμείς, το Διοικητικό Συμβούλιο Γονέων και Κηδεμόνων του 9ου 
Νηπιαγωγείου Ηρακλείου Αττικής, πιστοί στον σκοπό της ίδρυσής μας αναφορικά με την ανάδειξη και 
προβολή των προβλημάτων του σχολείου, την ενημέρωση των γονέων για αυτά και τον συντονισμό της 
δράσης για την επίλυσή τους, είμαστε αναγκασμένοι να προβούμε σε δημόσια διαμαρτυρία και να 
επιστήσουμε την προσοχή όλων για τη σωρεία των άλυτων προβλημάτων και καθυστερήσεων που 
αντιμετωπίζει το σχολείο μας σε συνδυασμό με την επαναλαμβανόμενη έλλειψη διάθεσης για 
ενημέρωση ή/και συνεργασία, από το Δήμο Ηρακλείου. 
 
Συγκεκριμένα – και ενώ μιλάμε για  

 ένα από τα μεγαλύτερα Νηπιαγωγεία σε όλη την Ελλάδα, που έχει την τιμή να φιλοξενεί 100 παιδιά  

 «το καλύτερο» Δημόσιο Νηπιαγωγείο του Δήμου του, όπως το αποκάλεσε μέσω εκπροσώπου του ο 
Δήμος Ηρακλείου 

 ένα Νηπιαγωγείο που φαίρεται να έχει το προνόμιο του να ανήκει στον Βόρειο Τομέα Αττικής 
αντιμετωπίζει μια σωρεία σοβαρών προβλημάτων τα οποία μένουν για καιρό άλυτα και όσες 
προσπάθειες γίνονται από την πλευρά του Συλλόγου μας τόσο για ορθή ενημέρωση όσο και για την 
επίλυση τους, βρίσκουν δύσκολα ή καθόλου απάντηση.  
 
Ενδεικτικά: 
 
1. Λόγω λανθασμένης χρονικής τοποθέτησης (στην καρδιά του Χειμώνα, σε κρύες μέρες)  και 
συντονισμού, το σχολείο μας βρίσκεται σε διαδικασία μετάβασης από πετρέλαιο σε φυσικό αέριο και η 
καθυστέρηση στη διασύνδεση του δεύτερου έχει φέρει ως αποτέλεσμα το να ΜΗΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΚΑΘΟΛΟΥ 
ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΓΙΑ 3 ΕΒΔΟΜΑΔΕΣ ΚΑΙ ΠΑΙΔΙΑ ΗΛΙΚΙΩΝ 4 ΕΩΣ 6 ΜΑΖΙ ΜΕ ΤΙΣ ΔΑΣΚΑΛΕΣ ΤΟΥΣ, ΝΑ 
ΚΑΝΟΥΝ ΤΑ ΜΑΘΗΜΑΤΑ ΤΟΥΣ ΜΕΣΑ ΣΤΟ ΚΡΥΟ!!! 
 
2. Για λόγους που ακόμη δεν γνωρίζουμε, το ΤΜΗΜΑ 2 του σχολείου μας – το οποίο έχει και 
ανάγκες παράλληλης στήριξης - «φιλοξενείται» από την έναρξη του 2025  ΣΤΟ ΔΙΑΔΡΟΜΟ του 
Νηπιαγωγείου καθώς η αίθουσα προκάτ που βρίσκεται προς αντικατάσταση ΔΕΝ ΕΧΕΙ 
ΤΟΠΟΘΕΤΗΘΕΙ ακόμη. 
*Να σημειωθεί ότι για την επίτευξη της αντικατάστασης της παλιάς αίθουσας 

 μεσολάβησαν συλλογές υπογραφών γονέων 

 παρέμβαση και σύσταση της ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ ΚΑΙ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗΣ 
ΥΓΙΕΙΝΗΣ Π.Ε. ΒΟΡΕΙΟΥ ΤΟΜΕΑ στο Δήμο Ηρακλείου Αττικής  

 και διαβίβαση της υπόθεσης στην ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΑ ΠΡΩΤΟΔΙΚΩΝ ΑΘΗΝΩΝ καθώς η μέχρι τότε αίθουσα 
κρίθηκε ΑΚΑΤΑΛΛΗΛΗ και έπρεπε να αντικατασταθεί χρόνια πριν, κάτι για το οποίο πάλευαν με το Δήμο 
κάθε χρόνο όλα τα ΔΣ του Νηπιαγωγείου!  
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3. Για λόγους που επίσης δεν γνωρίζουμε – και ενώ έχει ζητηθεί – δεν μας έχει γίνει γνωστή η 
κατάσταση της νέας αίθουσας Προκάτ. Συγκεκριμένα, με επιστολή μας στο Δήμο, έχουμε ζητήσει να 
μάθουμε: 
1. Πότε κατασκευάστηκε 
2. Ποια η χρήση που του έχει γίνει 
3. Για πόσο διάστημα βρίσκεται σε χρήση 
4. Πότε χρειάζεται αντικατάσταση 
5. Αν έχει καταγραφεί κάποιο πρόβλημα πχ. το "νέο" προκάτ για το Τμήμα 1 που ήρθε πέρυσι στο σχολείο 
μας, γέμισε με νερά μια βροχερή μέρα. 
 
4. Λόγω έλλειψης μέριμνας για ασφάλεια και φύλαξη (ενδεικτικά, τοποθέτηση συναγερμού και 
φωταγώγηση κατά τις βραδινές ώρες, κάτι που η Διεύθυνση του σχολείου έχει επανειλημμένα  ζητήσει 
από τον Δήμο μας, καθώς και φύλαξη του Νηπιαγωγείου κατά τις ώρες που αυτό παραμένει κλειστό) το 
σχολείο μας έγινε ΣΤΟΧΟΣ ΔΙΑΡΡΗΚΤΩΝ με αποτέλεσμα  
a. την κλοπή μιας ολοκαίνουργιας Τηλεόρασης (δωρεά ευεργέτη)  
b. υλικές ζημιές 
c. ψυχική αναστάτωση σε εκπαιδευτικούς, γονείς και μαθητές  
 
5. Λόγω έλλειψης τραπεζοκόμου η σίτιση των μαθητών ΔΕΝ ΥΠΑΚΟΥΕΙ στους  «Κανόνες υγιεινής 
για την σίτιση σε ολοήμερα σχολεία πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης», όπως το ίδιο το κράτος ορίζει με 
αποτέλεσμα τα τρόφιμα να μένουν σε θερμοκρασία περιβάλλοντος, τόσο το χειμώνα όσο και το καλοκαίρι. 
Οι θερμοκρασίες του εύρους από 5 έως 60οC επιτρέπουν τον πολλαπλασιασμό παθογόνων 
μικροοργανισμών που ενδέχεται να έχουν επιβιώσει του μαγειρέματος ή έχουν επιμολύνει το γεύμα.  
 
ΖΗΤΑΜΕ:  

1. Μέχρι την Παρασκευη 24.1.2025, να αποκατασταθεί το πρόβλημα και το σχολείο να έχει θέρμανση 
σε όλες τις αίθουσες που βρίσκονται παιδιά και εκπαιδευτικοί.  

2. Μέχρι την Δευτέρα 27.1.2025, να έχει τοποθετεί η αίθουσα που έχουμε ενημερωθεί ότι θα έρθει για 
να στεγαστεί το Τμήμα 2, όπου και με ευθύνη του Δήμου να έχει προδιαγραφές για την κατάλληλη θέρμανση 
των μαθητών και εκπαιδευτικών. 

3. Να μας δοθεί απάντηση εγγράφως για τις προδιαγραφές του προκατ που θα τοποθετηθεί. 

4. Να πάρει κατάλληλα  μέτρα  ο Δήμος για τη φύλαξη, ασφάλεια και προστασία του σχολείου. 

5. Να πάρει κατάλληλα  μέτρα  ο Δήμος για την ασφαλή σίτιση των μαθητών με πρόσληψη τραπεζοκόμου. 

Εχουμε απευθυνθεί επανειλημμένα στο Δήμο γραπτώς και είτε δεν λαμβάνουμε απαντήσεις, είτε οι 

απαντήσεις που λαμβάνουμε αφορούν σε αόριστες χρονικές αναφορές ή που δεν ανταποκρίνονται στην 

πραγματικότητα με αποτέλεσμα τα προβλήματα στο σχολείο μας ΜΟΝΟ ΝΑ ΣΥΣΩΡΕΥΟΝΤΑΙ, η 

καθημερινότητα των τόσο μικρών μαθητών να γίνεται ολοένα και πιο δύσκολη και η αγανάκτηση των γονιών 

που εκπροσωπούμε, δικαιολογημένη!       

Τα μέλη του ΔΣ 

ΜΕΛΑΓΡΑΚΗ ΕΛΕΝΗ 

ΙΩΑΝΝΙΔΟΥ ΕΛΕΝΗ 

ΚΟΣΥΒΑΣ ΣΤΑΜΑΤΗΣ 


